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Pres(s)praat november 2010

De afgelopen clubavond op 3-11-2010 heeft
antwoorden opgeleverd op de vragen die we
ons 2 juni j.l. hebben gesteld. Met name
mogen we tevreden zijn over het feit dat de
Privileged Members een belangrijke plek
blijven houden en dat de contacten met hen
geborgd zijn.  Daarnaast ben ik persoonlijk erg
tevreden over de na te streven uitbreiding van
het aantal leden. Het verslag van deze avond is
opgenomen in dit bulletin.

Het feit dat ik op 3-11-2010 niet toe kwam aan het onderwerp “Wat doet
John Brands nou eigenlijk”’ neem ik op de koop toe. De gelegenheid om dat
met u te delen zal zich zeker nog wel aandienen.

De komende clubavond, 1-12-2010, staat in het teken van ondernemende
vrouwen. Er zullen dan 3 dames te gast zijn die hun sporen als ondernemer
inmiddels hebben verdiend en er vol voor blijven gaan.

De 1 gast heeft als eerste in haar branche in Nederland eene 

kwaliteitcertificaat behaald, de 2   heeft onlangs de Gazelle Award van hete

Financieel dagblad gewonnen en de 3  gast is lid van maar liefst 3e

businessclubs in het betaald voetbal.

Aan deze dames zal o.a. de vragen worden voorgelegd:

C Wat draag je bij aan de maatschappij?

C Wat is je grootste blunder tot nu toe?

C Welke job zou je absoluut niet willen?

C Stel een vrouw was indertijd CEO van de ABN AMRO geweest, was er
dan ook een boek verschenen met de titel De Prooi (Jeroen Smit)?

C Waarom zijn vrouwen succesvoller in verkopen dan mannen (blijkens
een onderzoek van de Universiteit in Tilburg)?

Als jullie benieuwd bent wie deze vrouwen zijn en wat hun verhaal is dan
hoop ik jullie op 1 december  te mogen begroeten. Het wordt een
enerverende en verassende avond.
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Als laatste wil ik jullie aandacht vragen voor het initiatief van één van onze
meest creatieve leden, Theo Soontiëns. De productie “de Jungleboeken”

Zoals al beschreven stond in de mail die Theo jullie allemaal heeft gestuurd
draagt deze met recht het predikaat ‘Echt Achterhoek’. Al met al werken
meer dan 100 mensen mee aan deze voorstelling! Ik verwacht dan ook een
unieke voorstelling voor mensen van alle leeftijden. Een bijzonder tintje is dat
de voorstelling helemaal zonder subsidies is gemaakt. Dat betekent dat  voor
de dekking van de kosten de initiatiefnemers helemaal afhankelijk zijn van de
bezoekers. Over ondernemen gesproken. Met 300 bezoekers per zaal zullen
de kosten zijn gedekt. Met o.a.  onze steun moet dat lukken. Dus, ga allen
naar een van de voorstellingen en beleef het mee. Kijk ook op de website
www.kalmoesenkaneel.nl voor foto’s van de laatste repetities. 

John Brands
President

http://www.kalmoesenkaneel.nl
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Verslag clubavond 3 november

De president opent om 20.00 uur de vergadering
en heet iedereen van harte welkom op de
bijzondere vergaderlocatie van vanavond, het
Witte Huis. 

1. Mededelingen

C Het bestuur ontving bericht dat mevrouw G. de 
Lange-Moes is overleden. Namens de club is
een condoleance verzonden.

C Op 10 november 2010 vindt de districtsconventie plaats in Zutphen. Chris
en Bart gaan er naar toe, andere belangstellenden kunnen zich melden.

C Er is een verzoek ingekomen van de voedselbank om algemene financiële
ondersteuning. Het bestuur heeft het verzoek voor kennisgeving
aangenomen.

2. Jubilarissen en jarigen

C Henk Drost is 15 jaar lid. Na een hartelijk woordje van de president, krijgt
Henk het bijbehorende ereteken opgespeld.

C Hans Bruyn (77 jaar) en Bart Jaap (64 jaar) vierden onlangs hun verjaardag.
Allen werden met luide stem toegezongen door de aanwezigen.

3. Uit de commissies

C Achterhoek Christmas Fair: geen nieuws

C Activiteitencommissie: op 29/12 is de eindejaarsborrel. Velen hebben al 
gereageerd dat ze komen; 15 leden nog niet. Marnix verzoekt hen om 
alsnog snel te  laten weten of ze komen (of niet).

C Bulletin: de bulletincommissie is (weer) met veel enthousiasme bezig.

C Ledencommissie: wordt besproken in het kader van de toekomst van onze 
lionsclub, zie hierna.

C Stem voor een kind: Martin laat de namen van de zangers en zangeressen
van  de derde editie de revue passeren. De sponsorwerving loopt. Op
zaterdag 6 november 2010 vindt vanaf 09.00 uur de vlootschouw plaats in
de Reinhal aan de Havenstraat. Ieder die dit wil bijwonen is welkom.

C We Serve: geen nieuws. 
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4. We Serve commissies

C Zorg: loopt prima. In november en december zijn er 8   activiteiten in De
Ooiman waar onze leden hand- en spandiensten verlenen. Aart heeft op
de hem bekende wijze   weer een indeling gemaakt.

C Ontwikkelingssamenwerking. Momenteel geen externe  activiteiten. De
leden verzorgen voor ieder bulletin een bijdrage.

C Onderwijs: Bart Jaap gaat de onderwijscommissie weer opstarten.

C Cultuur: geen nieuws.

5. Toekomst Lionsclub Doetinchem

a. Wat aan 3 november 2010 vooraf ging
Het bestuur heeft voorafgaand aan de clubavond een brief
geschreven. In die brief wordt het belang van de clubavond benadrukt
omdat er besluitvorming zal plaatsvinden over de toekomst van de
club.  Voorafgaand aan de discussie geeft de president nog een
toelichting op de brief en schetst hij nog eens het proces dat we tot
nu toe hebben doorlopen. 
Dat proces is begonnen op de clubavond van 2 juni 2010. Op die
avond zijn vier zaken naar voren gekomen die de leden van Lionsclub
Doetinchem belangrijk vinden:

C de positie van Priviliged Members (PM-ers)

C ledenwerving

C gezelligheid

C gemengde club

De groepen zijn na 2 juni verder gegaan. De groep ‘ledenwerving’ is
eind augustus 2010 bijeen geweest en heeft op de TapHap van 15
september 2010 verslag gedaan van haar ideeën. De groep heeft ook
een lijst met 25 namen van mogelijke kandidaat-leden opgesteld. 

Op de clubavond van 6 oktober 2010 zijn de activiteiten van de
werkgroepen opnieuw besproken. Met name de positie van de PM-ers
en de activiteiten van de groep ‘ledenwerving’ waren naar het oordeel
van het bestuur nog onvoldoende uitgekristalliseerd om daarover al
op dat moment besluiten te nemen. 
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Op 18 oktober zijn de PM-ers bijeen gekomen. Uitkomst daarvan was
dat de PM-ers graag betrokken willen blijven bij de (activiteiten van
de) club maar dat zij het initiatief aan het bestuur laten om met een
voorstel te komen hoe die betrokkenheid eruit zou moeten zien. 

Mede op basis van deze informatie heeft het bestuur het voorstel
gedaan zoals dat is verwoord in de brief van 31 oktober 2010. 

b. Reacties op brief bestuur 31 oktober 2010

Een aantal leden heeft via de e-mail, voorafgaand aan de vergadering,
gereageerd op de brief van het bestuur. Gemeenschappelijk in de
reacties van deze leden is de zorg die zij uitspreken of het karakter van
onze club als lionsclub wel behouden blijft en of er bij de werving van
nieuwe leden voldoende oog is voor diversiteit. 

c. Discussie op 3 november 2010

De discussie heeft zich vooral toegespitst op de positie van de PM-ers
en de ledenwerving. De thema’s ‘gezelligheid’ en ‘gemengde club’ zijn
voorlopig niet meer actueel. Lionsclub Doetinchem is (en blijft) een
gezellige club maar is geen gezelligheidsclub. De groep die zich onder
leiding van Toon hiermee heeft beziggehouden, heeft zichzelf
opgeheven. Ook wordt onze club vooralsnog geen gemengde club. 

POSITIE PM-ERS

De president memoreert de context waarin de discussie over de positie
van de PM-ers is opgekomen, namelijk de bijeenkomst op 2 juni 2010.
Daar is de vrees geuit dat onze club op termijn doodbloedt als er niet snel
een substantieel aantal nieuwe leden wordt geworven. 

De PM-ers hebben onderling en in vervolg op de clubavond van 6 oktober
2010 hun positie binnen de club besproken. Bij de PM-ers staat de
continuïteit van Lionsclub Doetinchem voorop, evenals de werving van
nieuwe leden. Als mogelijkheid is geopperd om een past-Lionsclub op te
richten. Hoewel een past-Lionsclub zou betekenen dat de PM-ers hun
lidmaatschap van Lionsclub Doetinchem beëindigen, zou er wel een
verbinding moeten blijven (‘navelstreng’) met Lionsclub Doetinchem,
bijvoorbeeld door naar de TapHap te blijven komen.
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De president geeft aan dat het bestuur een eigen invulling aan het PM-
lidmaatschap voor ogen staat maar tegelijkertijd wel een invulling die past
binnen de richtlijnen van het Lions-handboek. Het bestuur acht de PM-ers
zeer waardevol voor de club. In het voorstel van het bestuur blijven de
PM-ers lid van onze lionsclub maar zijn zij vrijgesteld van allerlei
verplichtingen (‘wel rechten, geen plichten’). PM-ers worden niet meer
ingedeeld voor commissies, maar een PM-er die dat wil, kan op verzoek
wel worden ingedeeld. PM-ers blijven welkom bij alle activiteiten van de
club, zoals TapHap en clubavonden. PM-ers worden ook uitgenodigd,
eventueel met partner, voor bijzondere bijeenkomsten en evenementen.

Na de toelichting door de president en enige discussie gaat de vergadering
akkoord met het voorstel van het bestuur.

LEDENWERVING

Jan Jurriens heeft een presentatie voorbereid en laat de namen van
mogelijke kandidaat-leden de revue passeren. Nadrukkelijk wordt
opgemerkt dat de genoemde personen nog niet zijn benaderd en dus niet
weten dat zij worden genoemd. Uiterste vertrouwelijkheid is derhalve
noodzakelijk. Jan roept de vergadering nogmaals op om, als leden zelf nog
kandidaten hebben die niet op de lijst voorkomen, die bij hem kenbaar te
maken.

Vanuit de vergadering wordt zorg geuit over het aantal leden dat men
ineens wil werven (ca. 10), over de te volgen procedure, over de diversiteit
van de beroepsgroepen en over de noodzaak van goede coördinatie
binnen de groep ledenwerving. 

Het bestuur en de groep ledenwerving delen de zorgen die vanuit de
vergadering naar voren worden gebracht en heeft die ook onderkend.
Tegelijkertijd is er ook de urgentie om snel een aantal nieuwe leden te
werven. Om één en ander in goede banen te leiden maakt de
ledencommissie deel uit van de groep ledenwerving. Bij het benaderen van
kandidaten wordt nadrukkelijk gekeken naar de beroepsgroep waarin de
betreffende kandidaat werkzaam is. Elke kandidaat die op de lijst
voorkomt, is genoemd door tenminste één lid van onze club, er is derhalve
een link. De groep zal onderling goed communiceren welke kandidaten zijn
benaderd. De groep spreekt hier zelf een werkwijze voor af. 
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Om de nieuwe leden zo snel mogelijk in de club op te nemen, zijn een
aantal maatregelen voorzien:

S nieuwe leden worden zoveel mogelijk begeleid in de WeServe-
commissie

S nieuwe leden worden meteen ingedeeld in een WeServe-werkgroep

S de inkomend president zal zijn programma zo inrichten dat er tijd en
gelegenheid is om met de nieuwe leden kennis te maken en voor de
nieuwe leden om zich voor te stellen

S elk nieuw lid krijgt twee sponsors toegewezen die het nieuwe lid
actief zullen begeleiden

De vergadering geeft de groep ledenwerving met algemene stemmen het
groene licht om de ledenwerving zoals hierboven beschreven ter hand te
nemen.

6. Rondvraag

S Op vragen van enkele leden of het Witte Huis onze vergaderlocatie
blijft en of er ook gegeten kan worden antwoordt de president dat het
bestuur in gesprek is met Ruimzicht over de locatie van onze
bijeenkomsten. Ruimzicht ziet ons graag komen maar geeft
commerciële partijen voorrang als die een voorkeur voor een
bepaalde ruimte hebben. Nadere informatie volgt. 

S Ben heeft er moeite mee dat bij de discussie over de ledenwerving het
woord ‘vriendjespolitiek’ is gevallen. Daarvan is absoluut geen sprake.

S Jan Jurriëns sluit de vergadering op gepaste wijze af met een tailtwist.

7. Sluiting

De president sluit om 22.00 uur de vergadering. 
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Shakespeare Revisited

Ik keek met belangstelling uit naar de vergadering van November. Immers,
het zou het slot moeten worden van de ongeëvenaarde verjongingsdrang die
dit clubjaar door de club waait. De president had er alles aan gedaan om de
leden zo goed mogelijk voorbereid aan de start te krijgen. Een uitgebreide
brief zorgde er voor dat iedereen wist waar het deze avond over zou gaan.
Zelfs de locatie was bijzonder: de Mondriaanzaal in het Witte Huis. Een prima
ruimte met comfortabele stoelen en bovenal geen enkele hinder van een
slechte akoestiek!

Zo voortvarend als het bestuur in de
locatieperikelen optreedt,  zo
teleurstellend was het toch wel dat
de president moest toegeven dat de
bestuurlijke Lions-onervarenheid toch
wel een rol speelde. Dat krijg je er van
als je het Lionshandboek lezend al
snel in slaap valt met dat handboek
soldaat op je buik. En natuurlijk, het is
overwegend saaie materie, maar voor
de goede gang van zaken mag enig

doorbijten toch niet te veel gevraagd zijn. Het zou heel wat misverstanden
kunnen voorkomen zoals nog zou blijken.

Eerst was er de vraag van het bestuur aan de leden er mee in te stemmen dat
wij een echte Lionsclub blijven. Een rare vraag, want wij zijn dat al ruim 50
jaar en er is geen enkele reden om dat niet te blijven. Ieder lid heeft zich
gecommitteerd bij zijn installatie aan de Lionsdoelstellingen en erecode, en is
dus per definitie lid van een Lionsclub en zal dat blijven zolang hij dat
lidmaatschap niet opgeeft. Eigenlijk dus een onzinnige vraag.

Even onduidelijk was het gesteggel over de positie van de PM-ers. Natuurlijk,
daar zijn vragen over geweest in de juni- en oktobervergaderingen. Maar
meer dan waar ook bleek hier de onwetendheid binnen de club. In de
toelichting schrijft het bestuur dat de PM-ers een aparte status krijgen binnen
de club. Een onnodig misverstand, want die aparte status hebben zij al sinds
zij PM-er zijn. De kern van die status is dat zij geen actieve leden meer zijn en
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daardoor ook geen attendance-
verplichting hebben. Dat betekent
verder dat zij bij alle bijeenkomsten
van harte welkom zijn. Willen zij
meedoen aan welke activiteit ook,
geen enkel bezwaar en van harte
welkom, mits natuurlijk wel als actief
lid in die activiteit. De mededeling dat
er een aparte attendance wordt
bijgehouden bij de taphap is dan ook
volslagen absurd en dient geen doel.

Om voor mij onbegrijpelijke reden werd dit onderwerp het pièce de
résistance van deze clubavond. Heel veel onwetendheid en daardoor nog
meer verwarring leidde tot een welhaast Babylonische spraakverwarring. Ook
nu weer veel Shakespeare, immers een ware “Comedy of errors”. Je kunt dat
onbegrijpelijk vinden, of ergerlijk, voor mij werd het steeds komischer. Want
hoe gemakkelijk was dit allemaal niet te voorkomen geweest. Gewoon, door
even in het Lionshandboek te kijken, te vinden op de Lionssite. Heel goed van
Han Meijbergen dat hij wel de moeite had genomen en zijn huiswerk had
gedaan, waardoor hij het bestuur moeiteloos kon weerstaan met de goede
argumenten. 
Nog gemakkelijker zou zijn geweest om gewoon even te kijken in ons eigen
info-boekje dat iedereen tijdens de laatste bestuursoverdracht heeft
gekregen. Ook daarin staat precies wat de status van de PM’er is. Makkelijker
kunnen wij het niet maken…

Natuurlijk was de uitkomst dat er
niets verandert niet verrassend. Het
blijft ten aanzien van de PM-ers
zoals het altijd is geweest. We
hebben dus uitgebreid gepraat over
een ve rande r ing  d ie  geen
verandering is. Helaas dus al voor
de tweede  achtereenvolgende
keer: “Much ado about nothing”. 



Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 268 - november 2010

Pagina 13

Waarschijnlijk  of misschien vermoeid door de
langdurige en meestal nutteloze discussie voor de
pauze werd na het intermezzo nog een korte
toelichting gegeven op de verjongingskuur waarin
onze club (natuurlijk wel terecht) momenteel is
ondergedompeld. Veel behoefte om op de
procedure in te gaan was er niet, als die overigens al
aan bod is gekomen. Meer aandacht  was er voor de
“geheime” lijst van nieuwe loten aan onze
Lionsboom. Hooguit enige verwarring over de
bestaande ledencommissie en de nieuwe
ledencommissie. Het is te hopen dat dat een goede
combinatie wordt. En vooral dat de procedure zorgvuldig wordt gehanteerd.
Helaas zijn de eerste smetten daar al bij geconstateerd. Laten we vertrouwen
op bestuurlijke oplettendheid.

De laatste drie vergaderingen hebben in het teken van verjongingsdrift
gestaan. Veel heeft het niet opgeleverd, behalve (en natuurlijk wel belangrijk)
de eerste symptomen van een groeispurt. Dat wij geen gemengde club gaan
worden is niet verwonderlijk. Toch kijk ik uit naar de decembervergadering
waar drie ondernemende vrouwen ons komen verhalen en misschien wel de
les lezen. Lijkt mij een welkome verademing in het clubjaar tot nu toe toe.
Want met de club komt het verder echt wel goed, zeker met dit deel uit
Sonnet 11 van Shakespeare in het achterhoofd: 

“As fast as thou shalt wane,  so fast thou grow'st
In one of thine, from that which thou departest”.

HB 

http://www.janjonk.nl/data/gedichten/son50.php
http://www.janjonk.nl/data/gedichten/son50.php
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Beter zorgen, dan verzorgd worden

Onze zorggroep doet veel
werk op Den Ooiman. De zorg
in den Ooiman is te verdelen
in somatische zorg en
psychogeriatrische zorg. De
somatische zorg is gericht op
mensen met een lichamelijke
ziekte of aandoening; de
psychogeriatrische zorg op
mensen met een geestelijke
aandoening, zoals dementie
en de ziekte van Alzheimer.

Het contact met de bewoners gaat altijd in overleg met de verpleging. De
verpleging is zeer goed op de hoogte met het wel en wee van de bewoners.
De verzorging verdient een compliment hoe ze met de bewoners omgaat. 

Het aantal vrijwilligers op Den ooiman is ongeveer 270. Allemaal zijn ze hard
nodig om voor de bewoners een zo goed mogelijk verblijf te realiseren.
Omdat de overheid niet alles kan financieren, dat is nu eenmaal een gegeven,
is mantelzorg hard nodig. 

Hoofdzakelijk werken wij als Lions op de afdeling waar bewoners met de
ziekte van Alzheimer (o.a. dementie) worden verpleegd. Alzheimer is niet te

genezen. De patiënten
leven in vroegere tijden.
Deze groep heeft veel zorg
nodig omdat de bewoners
nog maar weinig zelfstandig
kunnen doen. Als er geen
vrijwilligers zijn, wordt het
moeilijk om voor deze
bewoners het een en ander
te realiseren.

Tijdens de middagen en
avonden dat wij Lions daar
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aanwezig zijn, worden er veel zang- en dansoptredens verzorgd. Veelal
entertainment uit de jaren '50 tot de jaren '80. De optredens worden door de
verpleging met zeer veel zorg uitgekozen. Wij halen de bewoners van de
afdelingen, meestal in rolstoel,  en brengen hen naar "het plein". Het kost
vaak veel moeite om de bewoners mee te krijgen van de afdeling af, maar na
aandringen lukt het meestal wel. 

Het "dorpsplein" is voorzien van klinkertjes, grote bomen, dorpspomp,
ouderwetse telefooncel, winkel, café en zithoekjes. Op het plein is altijd een
gastvrouw aanwezig. Onze taak is het de bewoners een aangename
verzorging te geven onder het genot van een hapje en drankje, zowel
alcoholisch als fris. Veelgevraagde drankjes zijn advocaat met slagroom of
boerenjongens. (weer de tijd van vroeger, maar nu ook lekker!)

Afgelopen zomer is er veel georganiseerd. In de maanden juli en augustus
hebben wij twaalf keer meegewerkt als Lions. 

Van alles is er gedaan en elke keer zeer afwisselend:

C High tea met bakwedstrijd

C Bockworst biermiddag 

C Amerikaanse middag

Als er geen georganiseerde
activiteiten zijn behoort met de
bewoners wandelen en naar de
stad ook tot de werkzaamheden.

Al met al is het werk een goede
afspiegeling van de We Serve
gedachte. Het gaat niet alleen om
geldelijke bijdragen, maar vooral -
om in termen van de zorg te
spreken- handen aan het bed!
(c.q. rolstoel!)

Momenteel is er in onze club een discussie gaande over de verbondenheid
van oud en jong. Mijn visie is dat je elkaar nodig hebt. Zo ook met de zorg in 

Den Ooiman, want hier vullen jong en oud elkaar aan. Aart van Silfhout
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Een stem voor een kind 2010

Ook al maak ik het voor de derde keer mee, het is nog steeds feest: de
voorbereiding van musici en zangers op de nieuwe uitgave van Een stem voor
een kind. 

Dit keer op een vrijdagavond eerst het combo en de coaches. Er is al veel
muziek uitgewisseld en de nodige arrangementen zijn verspreid. Het blijft
voor mij fascinerend een paar uur mee te maken hoe de communicatie tussen
deze vakmensen verloopt. Muzikale termen vliegen door de lucht, iedereen
lijkt het ogenblikkelijk te snappen en ook tijdens de repetities worden vlot
veranderingen door gevoerd die het geheel nog mooier laten klinken. 

Gitarist Michiel is ’s middags geopereerd
aan zijn pols en zit met zijn pols in het
gips. Kan voorlopig niet spelen, maar is
wel direct uit het ziekenhuis in Zeist naar
de Reinhal gekomen, het knusse
onderkomen van de Umdrayers waar het
prima repeteren is. Ondanks zijn
beperking doet hij volop mee en strooit
met suggesties voor verbeteringen. Geen
gitaar kunnen spelen, dan maar zingen of
op de mondharmonica spelen, kan

immers ook met 1 hand. De prachtige stemmen van Sylvia en Sabine zingen
niet alleen alvast wat nummers, maar “zingen” als het moet ook voor fluit en
harp. Steeds weer verbazingwekkend welk een enthousiasme in de ruimte
voelbaar is.

Dat geldt ook voor de jeugdige Stefan Bos,
die extra glans geeft aan Een stem voor
een kind. Zelf nog maar 13 jaar en een wel
heel getalenteerde pianist, die een grotere
rol kreeg dan aanvankelijk bedacht en er
geen enkele moeite mee heeft om  al
improviserend te doen wat van hem wordt
gevraagd. Alleen om dat mee te maken is
alleen al voldoende reden om op 18
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december  naar de Catharinakerk
te komen! Een gewoon joch uit
Gaanderen, maar al wel gelouterd
op het conservatorium zonder
enige poeha. Maar ook al wel op
gerenommeerde jazzfestivals
gespeeld en onlangs nog op tv
tijdens het Prinsengrachtconcert.
Geen betere aanbeveling denkbaar.

Het combo is de volgende ochtend
al weer vroeg aanwezig om samen
met de zangers, die zij voor het eerst zien, het slotlied te oefenen en de eigen
solopartij in te studeren. Zoals de vorige jaren ook nu weer veel onzekerheid
bij de zangers, want het is voor iedereen een schrikwekkende uitdaging om
straks voor een volle kerk te moeten zingen, iets wat zij vrijwel nooit doen.

Het traditionele slotlied heeft als voordeel dat je dat met elkaar zingt en je je
daarom wat minder eenzaam voelt. Na een paar keer klinkt dat al heel gelikt
en geeft de zangers alvast een beetje meer zelfvertrouwen. Daarna beginnen
de soli. Natuurlijk, iedereen heeft al een aantal keren met zijn/haar coach
geoefend, maar dat was veelal in de beslotenheid van een studio of
woonkamer. En laten we eerlijk zijn, je zult er maar staan. Voor het eerst met
de muzikale billen bloot voor een groter gezelschap. Toch wel even schrikken.

Maar de coaches en muzikanten zijn ook pedagogisch zo goed dat zij met
geringe aanwijzingen al heel snel het beste uit iedereen weten te krijgen. En
eigenlijk bij iedereen zie je al dat na de tweede of derde keer zingen de
spanning zichtbaar vermindert en dus het gekozen lied er beter uit komt.
Gelukkig hebben zij dat zelf ook door en de loftuitingen van de andere zangers
heeft natuurlijk ook zijn uitwerking.

Bijzonder is ook de keuze van de muziek. Het scala van kerstliederen is zo
groot dat er een geweldige variatie in genre kan worden uitgekozen. Daarbij
wordt natuurlijk ook rekening gehouden met de mogelijkheden van de stem
van de zanger(es), waardoor de mogelijkheid van een misser nagenoeg wordt
beperkt. Ook dat is een aspect van Een stem dat het zo bijzonder maakt. De
begeleiding is zo goed dat iedereen zich zo veel mogelijk op het gemak zal



Bulletin nummer 268 - november 2010 Lions Club Doetinchem

Pagina 18

voelen. Natuurlijk, eenmaal in de kerk zal het nog wel heel spannend zijn,
maar voorlopig kan aan het zelfvertrouwen gewerkt worden.

Over het gekozen programma wil ik nog niet veel zeggen. Herkenbare
kerstliederen en (voor mij) complete verrassingen wisselen elkaar af. Er zijn
heel warme stemmen bij, en de misschien wat minder begenadigden doen
hun uiterste best om zo goed mogelijk voor de dag te komen. (En iedereen
troost zich met de gedachte dat er nog 6 weken te gaan zijn.)  Eén van de
zangers speelt toevallig ook saxofoon. Het is wel heel knap hoe er een
arrangement gemaakt is waarin zo wel stem als sax aan bod komen. 

Zo’n “vlootschouw” lijkt heel chaotisch te verlopen. Tussen oefenen door
wordt nog van alles veranderd door de musici die steeds in een vloek en een
zucht niet alleen alles begrijpen, maar het ook nog weken zullen onthouden.
Daarbij zullen de coaches, zoals ook vorige jaren, op vaak bijna onnavolgbare
wijze als “backing vocals” fungeren. Op zich al een lust voor het oor (en oog).

Zwaan Stam is de onbetwiste muzikale leider, die onvermoeibaar soepel de
touwtjes in handen houdt. Geeft iedereen de aandacht en tijd die nodig is en
weet precies welke richting zij op wil. Maar neemt ook even gemakkelijk
goede suggesties van anderen over. En daar naast is er natuurlijk onze eigen
Theo Soontiëns, die het regiewerk voor zijn rekening zal nemen. Want niet
alleen zingen is een hele klus, je wilt er natuurlijk ook op een goede manier op
het podium staan. De generale repetitie in de Catharinakerk zal daarvoor het
uitgelezen moment zijn. 

Voor mij alweer een moment om naar uit te kijken. Maar eerst natuurlijk nog
veel vergaderen in de werkgroep Een stem voor een Kind. Op zich ook leuke
avonden om dat samen met de Lions uit de andere clubs te doen.

Jullie zullen helaas moeten wachten tot 18 december een datum die
ongetwijfeld al in jullie agenda’s is genoteerd. Het wordt een fantastische
avond met verrassende optredens, en, even belangrijk toch wel, het is ook
een fundraisingavond waar ook jullie een financieel steentje aan kunnen
bijdragen.

HB  

Voor degenen die een bijzondere sneak preview  willen: klik HIER

Maar dan moet je natuurlijk wel de digitale versie van het bulletin hebben :D

http://www.youtube.com/watch?v=kWcKN2Keqmg
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Nog wat foto's van de Taphap van 20 0ktober

President John Brands
feliciteert Aart van Silfhout en

Toon van Oudheusden met
hun verjaardag. Zoals

gebruikelijk wordt door de
aanwezige Lions uit volle borst
het verjaardagslied gezongen.

Aart - op 13 oktober 73 jaar geworden - en Toon - nota bene op de dag van de
Tap Hap jarig en 78 jaar geworden - genieten zichtbaar.
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Geknipt voor Ontwikkeling
Observaties uit de wereld van de ontwikkelingssamenwerking 

Deze maand is het mijn beurt om iets te “knippen” over
ontwikkelingssamenwerking. En ik moet heel eerlijk
zeggen dat ik ook zo’n Lionslid ben dat vindt dat we regelmatig aandacht
moeten besteden aan de ontwikkelingssamenwerking, maar in mijn eigen
leven maak ik er eigenlijk ook heel weinig plaats voor. Ik heb geen kinderen,
dus ook geen abonnement op een handig en informatief blaadje als “Sam-
Sam”, dus de grote vraag dient zich aan: “Waar begin ik?”

Op een relatief vrije woensdagochtend ben ik maar eens aan de slag gegaan
en begonnen op de plek die voor mij het meest logisch is: het internet. En
opnieuw opende zich de wereld.

Gegoogled op “ontwikkelingssamenwerking” kwam ik direct op een
startpagina, werkelijk barstensvol met “links” naar sites en artikelen over
ontwikkelingen en werken in derdewereldlanden. Gewoon te veel. Binnen
anderhalf uur krijg je een redelijk beeld van wat er allemaal speelt in de
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wereld van de ontwikkelingssamenwerking. Voor beginnelingen als ik een
geweldige hulp om het denken over ontwikkelingssamenwerking een boost te
geven. Ik kan het u allen aanraden. 

Uit die massa gegevens wil ik een actueel artikel omhoog halen: Het is van
journaliste Marcia Luyten en iets te lang om in dit bulletin af te drukken, maar
een reactie er op luidde: “Dit is verreweg het verstandigste artikel over
ontwikkelingshulp van de hand van een Nederlander, dat ik de laatste tien
jaar heb gelezen.  Dit is een doordachte en weloverwogen uitspraak.”

Gewoon HIER klikken en je kunt het al lezen. 
(Natuurlijk werkt dit niet in de papieren versie van het bulletin! Dus een
goede reden om ook eens de digitale versie op te halen van onze website. :P)

Theo Soontiëns 

De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

27 oktober Hans Bruyn 78 jaar

31 oktober Bart Jaap Pull ter Gunne 64 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

2 december Koos Kuiper 58 jaar

11december Martin Liefrink 65 jaar

14 december Chris Geurink 57 jaar

Fijne verjaardag!

http://www.joop.nl/opinies/detail/artikel/effectieve_ontwikkelingshulp_leer_eerst_de_realiteit_van_afrika/
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Wijnmijmeringen

Tacitus, Romeins senator en historicus, schrijft dat
het gewoonte was bij sommige Teutoonse stammen
een paar glazen wijn te drinken voordat er vergaderd
werd. Dit met de gedachte dat iemand niet meer zou
kunnen liegen als hij een beetje dronken is. “In Vino
Veritas”, in wijn (ligt) de waarheid. Wellicht een goed
advies voor onze dames en heren politici…

De uitdrukking wordt soms uitgebreid naar: “In Vino
Veritas, In Aqua Sanitas”, in wijn de waarheid, in
water de gezondheid. Dat dit enigszins bezijden de
waarheid is moge blijken uit onderstaande grafiek: 
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Op de horizontale as wordt de alcoholconsumptie in glazen per week
weergegeven. Op de verticale as de kans op allerlei ellende. Het drinken van
10 glazen per week, waarbij mannen iets meer kunnen hebben dan vrouwen,
geeft de minste kans op de totale sterfte en ziekte. Dit is vooral te danken aan
reductie van hartinfarcten. Echter het andere ongemak, zoals geweld,
ongelukken, levercirrose, kanker van met name het maag-darmkanaal, neemt
wel vanaf nul glazen vrijwel lineair toe. Bij 30 glazen per week is het totale
risico weer gelijk aan geheelonthouding. Overigens moet dit geen aansporing
zijn om elke dag 5 glazen te drinken. Een tot 2 glaasjes per dag is in dit opzicht
ideaal: verschaft niet alleen genot maar heeft ook nog z’n voordelen voor Uw
gezondheid.

Een andere epidemiologische studie bij bijna 500.000 mensen bevestigt dit
nog eens, weer in  zo’n zelfde J-curve (all causes):

Over de mechanismen van het effect van alcoholische drank op gezondheid
wordt veel gespeculeerd. In de meeste analyses is het effect van alcohol in
welke vorm dan ook op sterfte onderzocht. Dus een pilsje, glas wijn of een
korenjenever, het maakt niet zoveel uit. Wel worden aan rode wijn extra
beschermende effecten toegeschreven. In de schil van de rode druif zitten
tannines. Tannines horen tot de groep van de polyfenolen, werkzaam als
antioxidantia. Cholesterol, en dan met name het slechte, het LDL cholesterol,
moet eerst worden omgezet in een andere vorm wil het in de vaatwand
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kunnen neerslaan en daar dichtslibbing veroorzaken. Deze omzetting is een
oxidatief proces en zou geremd kunnen worden door een antioxidans.

Als U dus binnenkort zo’n heerlijk glas Montepulciano d’Abruzzo (onze
Lionswijn) drinkt doet U niet alleen een ander goed (ons goede doel) maar
ook Uzelf!

Henk Drost

Een verrassend boek

Heel af en toe komt het voor dat ik in een gesprek verzeild raak over
godsdienst. Vaak interessant, zeker als het gaat over de positie van de islam in
Nederland, de onmogelijke situatie in het Midden-Oosten, maar ook wel de
rol van de kerk tijdens de kruistochten. 

Als niet-meer-gelovige haal ik daarbij graag Kuitert aan die op hoge leeftijd tot
de conclusie kwam dat “alles wat over boven gezegd wordt van beneden
komt”. Natuurlijk kan daar anders over worden gedacht. Graag loop ik dan
even naar boven en pak de gedichtenbundel “Excuseer mijn linkerhand” van
J.B.Charles en citeer daar dan uit:

Een psalm

Hij alleen zou met een grote sigaar
In de mond op straat mogen lopen,
Met de duimen in zijn vest,
Want Hij is God.
Maar Hij doet het niet
Want Hij is God.

Zoals gezegd, zo vaak komt dit niet voor en het is niet eens zo de moeite
waard om hier te memoreren. Maar voor mij werd dit toch een beetje anders
toen ik tot mijn verrassing in de boekenbijlage van NRC-Handelsblad een
recensie las van “Het spoor terug” van de socioloog Kees Schuyt over het
leven van dezelfde J.B Charles, nom de plume van de bekende criminoloog
W.H. Nagel. Direct aanschaffen dus. 
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Ruim 600 bladzijden boeiend leesvoer. Vooral
ook omdat ik in de zestiger jaren meer dan
geraakt werd door zijn twee bekendste boeken
“Volg het spoor terug”en “Van het kleine
koude front”. Boeken die destijds veel stof
deden opwaaien, vooral onder de na-oorlogse
generatie, die in die tijd op een andere manier
tegen WO II begon aan te kijken. Niet geheel
vreemd want het waren immers roerige tijden.
Immers, de provo-tijd, die aan het begin stond
van een opstandige generatie die zich niet
meer alles gelegen wilde laten liggen. En ook
vragen begon te stellen over wat er in die
oorlog nu precies was gebeurd. Het was ook de
periode waarin “Ondergang” van Presser
uitkwam en Lou de Jong beroemd werd met

zijn tv-serie “de Bezetting”. 

De Koninklijke Bibliotheek geeft een mooie samenvatting van zijn werk:

“Charles' werk staat in het teken van zijn activiteiten tijdens WO II: strijd tegen
het fascisme en tegen alles wat zich na WO II aandient als mogelijke
verschijnselen daarvan. Daarbij gaat hij ervan uit dat er in ieder mens
fascistoïde trekken leven en hij schrijft zijn werk dan ook vanuit het streven
naar individuele geestelijke hygiëne. In Volg het spoor terug (1953) houdt hij
zich polemisch bezig met die naoorlogse verschijnselen die een voortzetting
van het fascisme zouden kunnen zijn, zoals nationalisme, discriminatie
etcetera. Hij verwierf met dit boek de extra prijs van de Jan Campertstichting
en de Prozaprijs van de stad Amsterdam. In “Van het kleine koude front”
(1962) zet hij zijn individualistische polemiek voort. Hij richt hierin zijn pijlen op
de winst van de agressie, de terugkeer van nazi-generaals en -industriëlen op
hooggeplaatste posities in het naoorlogse Duitsland. Charles zelf zegt dat het
hem er vooral om te doen is te onderzoeken waar de kiemen van het fascisme
kunnen worden gevonden en waar het spoor terug te vinden is dat voor elk
mens op een andere plek begint. In elk geval gaat het hem niet om het
‘verhaal’ als zodanig.”
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Ik herinner mij nog de gesprekken die wij in onze Rotterdamse studentenflat
hielden over de rol van het verzet, de collaboratie, de betekenis van de
Joodse Raad en de positie van de Nederlandse regering in Londen. Om maar
wat te noemen. 

Ik denk dat mijn belangstelling voor WO II zeker
mede ontsproten is aan het werk van Charles. Het
levenswerk van Lou de Jong was daar natuurlijk
ook een welkome aanvulling op. (Die later
overigens wel behoorlijk werd genuanceerd na het
verschijnen “Grijs verleden” van Chris van der
Heijden.) 

Ook kan ik soms nog terugdenken aan mijn
be zo e k e n aan de concentrat iekampe n
Sachsenhausen, Theresienstadt en Buchenwald. Of
aan ons bezoek aan het toen pas geopende
Ho lo caust m u s e u m  i n  W ashingt o n  D C.
Indrukwekkende ervaringen die je nooit meer
vergeet.

De biografie over Charles/Nagel is buitengewoon lezenswaardig. Ook
natuurlijk omdat het voor een deel ook gaat over de tijd die ik zelf heb
meegemaakt. (Als geboren Leidenaar was het niet moeilijk hem op zijn weg te
volgen van zijn huis op de Rijnsburgerweg naar zijn instituut op het Rapenburg
en zijn nachtelijke escapades mee te beleven in de Leidse kroegen.) 

Schuyt schets een genuanceerd beeld van Charles. Als criminoloog een
bewierookt man, als polemist een omstreden schrijver, een heel bewogen
man en een geweldige charmeur om niet te zeggen echte womaniser. Een
man ook die maar moeilijk met zijn eigen verzetsverleden en
rechtvaardigheidsgevoel kon omgaan. In het persoonlijke contact domineerde
bij Nagel de innemende hartelijkheid, al kon hij door een zekere
lichtgeraaktheid een gekoesterde vriendschap laten verschalen. 

Zo schreef J.J.Voskuil over hem: “Wat een nare, zelfvoldane, rancuneuze
hufter. Ik kom ook steeds meer terug van mijn bewondering voor “Volg het
spoor terug”. Zijn volslagen gebrek aan humor wordt mij steeds
onverdraaglijker. Naast Ter Braak is hij niet meer dan een vieze strontvlieg.
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Theo’s column

Ik had juist een lezing van Charles bijgewoond en schreef terug dat hij
inderdaad een warhoofd was en dat zijn sympathie voor de Experimentelen
en verheerlijking van de gemeenschapszin in de oorlog blijk gaven van een
zwak kritisch vermogen maar dat hij mij aan de andere kant met zijn aanval
op de paus veel plezier had gedaan en dat hij me wel een integer politicus
leek. (in Requiem voor een vriend)” 

En Hans Warren: “Hij is een goedmoedige praatvaar, zelfingenomen, ijdel
zelfs, levend in het verleden. Hij vertelt vaak kleine anekdotes met een
afronding en nadrukkelijkheid die me aan Hens van der Spoel deden denken:
hahaha, klappen ( Geheim dagboek).

Kortom, een man met vele kanten, die er voor gezorgd heeft dat er nu een
heel boeiende inkijk in zijn leven is gegeven. En die, voor mij als Reve
liefhebber, een wel heel amusant citaat nalaat naar aanleiding van het
ezelsproces in 1966 tegen Reve: “Waarvoor heb ik mijn zinnen als ze niet
geprikkeld mogen worden? 

Een boek dat een prachtig inzicht geeft in het verzet in WOII, de periode van
wederopbouw en de roerige jaren zestig. Tijden die wij (deels) allemaal
hebben meegemaakt. Van harte aanbevolen dus.

HB 

Een beeld van een voortuin

Ik heb een beeld in mijn tuin. Sinds kort. Het is
gemaakt door een echte beeldhouwer. Het was
een opdracht. Mijn opdracht. 

Het is een nogal “vrije tuin”, zal ik maar zeggen. Er
groeit en bloeit van alles. Ik zou niet weten wat en
waarom, maar het groeit nou eenmaal zo. 

De buurt heeft het er vaak over. De overbuurman
kwam ooit op een dag in juli, toen ik met de eerste van de 2 halfjaarlijkse
maaibeurten bezig was, bij mij staan en vroeg: “Zo Theo, ben je de tuin
winterklaar aan 't maken?”  Hij vond het zelf een goeie grap. Ik een goed idee. 

Alles in die tuin komt van Moeder Natuur. Daar is geen kweker aan te pas
gekomen. Elk jaar bloeien er de wonderlijkste bloemen, grassen en kruiden.
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En de kastanjeboom die er al 18 jaar staat, staat daar omdat ik er ooit een
kastanje in de grond gestopt heb. 

De boom kreeg op een gegeven ogenblik een omvang die het voor postbodes
en krantenbezorgers noodzakelijk maakte om er omheen lopen. Zo ontstond 
een pad. Niet aangelegd, maar langs natuurlijke weg ontstaan, meandert het
om de boom. Vorig jaar heb ik het pad definitief gemaakt met rode steentjes
en grijze platen steen. 

Mensen in mijn buurt vinden niet dat ik een tuin heb. “Want er groeit niks.”
zeggen ze dan. Maar ze kijken niet goed. De tuin is volop in ontwikkeling en
elk jaar een verrassing. 

En daar moest dat beeld over gaan, zei ik tegen de beeldhouwer. Dat er van
alles opkomt in zo'n tuin. En dat dan sterft en dat er dan weer iets anders
opkomt. “Oh..” sprak de kunstenaar “je wilt dat ik het hele leven in een beeld
vang.” “Ja, doe dat maar.”zei ik. 

We hebben er een jaar aan gewerkt, de beeldhouwer en ik. Hij koos een steen
uit; samen keken we er een tijd naar en probeerden in de steen te zien wat
het moest worden. De beeldhouwer ging aan de slag met hamer en beitel en
ik bedacht een tekst. Want er moest ook een tekst op. Tenslotte ben ik
toneelschrijver. Een maand geleden was het
af en werd hij geplaatst. En nu staat er in
mijn tuin een beeld. Geel zandsteen met er
in uitgehakt, de vorm van een ei. En in dat
ei het gewriemel van iets onduidelijks dat er
uit wil. En op de smalle randen staat: 

WAT KOMT MOET KOMEN
WAT MOET KOMEN KOMT

En iedereen die er langs loopt, houdt de pas
in, stopt even om het hoofd scheef te
houden en te lezen wat er staat. Kinderen
gaan zelfs bijna op hun kop staan om de
letters goed te kunnen lezen. 

En plotseling is mijn tuin in de buurt op een
heel andere manier het gesprek van de dag. 
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Commissies 2010-2011
� ACF

Henk Breuker, voorzitter

Bert Lamers, vice voorzitter

Ruud Wink

� Activiteiten
Marnix jansen Venneboer, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Toon Gasseling

Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Kees van Wingerden

� Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Henk Drost, photo-officer 1
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Han Meibergen, content officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle

Theo Soontiëns, bulletin

� Interservice 
Toon Gasseling
Bert Lamers

� Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Tom Jacobs

� Jumelage
Jan van Iersel, voorzittter
Henk Drost

Marnix Jansen Venneboer

Jan Kruit
Han Meibergen

� Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

� Leden
Toon Gasseling, voorzitter

Martin Liefrink
Kees van Steenbergen

� Een stem voor een kind

Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker

Tom Jacobs
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

� Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Ruud Wink, voorzitter
Jan van Iersel, secretaris
Wim Frommé
Jos Niesink
Ben Smeenk

Kees van Steenbergen

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Harm Kloosterboer
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop
Jan Thijssen

� Members at Large 
Henk Heezen
Gerard Hehenkamp
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We-Serve projectgroepen 2010-2011

O Cultuur

Herman van den Broek, voorzitter

Henk Breuker

Hans Kietselaar

Han Meibergen

Jos Niesink

Theo Soontiëns

Marnix Jansen Venneboer

Ruud Wink

Koos Witkop PM

O Onderwijs

Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter

Henk Dijk

Arnold van der Goot PM

Tom Jacobs

Jan Jurriëns

Koos Kuiper

Bert Lamers

Ben Smeenk

Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking

Peter Bob Peerenboom, voorzitter

John Brands

Hans Bruyn

Toon Gasseling

Henk Kets PM

Toon van Oudheusden PM

Gerard Roelofsen

Theo Soontiëns

O Zorg

Aart van Silfhout, voorzitter

Rien ter Brugge PM

Henk Drost

Wim Frommé

Chris Geurink

Jan van Iersel

Theo Kamps PM

Harm Kloosterboer

Jan Kruit PM

Bart van der Laan

Martin Liefrink

Jan Loggers

Hans de Vries

Kees van Wingerden

Participatieproject

O Betrokken Doetinchem

Toon Gasseling

Bert Lamers
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Agenda 2010-2011

15 september 2010 18.00 uur Taphap

6 oktober 2010 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

20 oktober 2010 18.00 uur Taphap

3 november 2010 20.00 uur Voortgang toekomstdebat Lionsclub

17 november2010 18.00 uur Taphap

1 december 2010 20.00 uur Ondernemende vrouwen

15 december 2010 18.00 uur Taphap

18 december 2010 20.00 uur Een stem voor een kind

29 december 2010 20.00 uur Eindejaars borrel

15 januari 2011 15.00 uur Nieuwjaarsreceptie 

2 februari 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

16 februari 2011 18.00 uur Taphap

2 maart 2011 20.30 uur Benefietfestival in tent met Service Clubs

16 maart 2011 18.00 uur Taphap

30 maart 2011 20.00 uur Stichting DOS 20 jaar

6 april 2011 20.00 uur Muziek/Theater Workshop

20 april 2011 18.00 uur Taphap

11 mei 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

18 mei 2011 18.00 uur Taphap

21 Mei 2011 15.00 uur Uitstapje met Dorsten

1 juni 2011 20.00 uur Duurzaam ondernemen - de sociale bakker 

15 juni 2011 18.00 uur Taphap

29 juni 2011 18.00 uur Bestuursoverdracht
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